
 

 

Interpellation 

Till Kommunstyrelsens ordförande 

Kristian Vramsten 

Angående fossilfria resor och transporter samt möjligheten att påverka detta genom upphandling  

 

Upphandling av varor och tjänster är viktigt för en offentlig förvaltning genom att man bland annat 
kan styra kvalité, miljöfaktorer och pris.  Både den lokala luftkvalitén, buller och klimatfrågan kräver 
nu ständiga förbättringar.  Att klokt använda upphandlingsinstrumentet som ett verktyg för att 
åstadkomma detta är vi förhoppningsvis eniga om.  Men hur ser det ut idag och hur åstadkommer vi 
detta i detta svåröverskådliga område. Kommunstyrelsens, dess arbetsutskott samt dess ordförande 
har en nyckelroll genom ansvaret för upphandling. Därför vill jag ställa några både allmänna och 
specifika frågor gällande hur vi snabbast möjligt får helt fossilfria transporter av de varor och tjänster 
som vi upphandlar.  För tydlighetens skull behöver inte detta alltid innebära elektrifierade 
transporter och resor. Vi är också förhoppningsvis eniga om att de företag vi upphandlar av behöver 
långsiktiga, tidssatta och tydliga spelregler bl a inom klimat/miljö. 

1. Vilken bild har Staden av hur vi med hjälp av upphandling där resor och transporter av varor 
ingår styr att fordon/bränslen är fossilfria inom rimlig tid? Om det finns brister i detta hur 
tänker Staden agera? 
 

2. Ett exempel är färdtjänst.  Det finns idag studier som visar att det är lönsamt att köra med 
elbil som taxi. Men det kan finnas både rationella och icke rationella hinder. Brist på 
snabbladdare kan vara ett sådant hinder. Vilka planer och tidshorisont för en helt fossilfri 
färdtjänst finns det.  Vilka förutsättningar och tid anser sig våra utförare behöva för att 
genomföra en elektrifiering eller på annat sätt helt fossilfri färdtjänst. 

 

Vänliga hälsningar 

 

För Vänsterpartiet 2019-04-17 

Jan Kronberg  

 

 

 


